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We continue our study of the Gribov copy effects in the Maximal Abelian gauge in lattice
SU(3) gluodynamics. Our computations were completed for four values of the lattice spacing with
physical lattice size L ≈ 2 fm. It is demonstrated that when one uses the effective simulated
annealing algorithm to fix the gauge, the obtained Gribov copies produce low Abelian string
tension which is below 90% of the physical value independent of the lattice spacing. These Gribov
copies produce also low value (about 86%) for the monopole string tension. It is further shown
that in case of less effective relaxation algorithm, it is possible to obtain the Gribov copies which
produce both Abelian and monopole string tension in good agreement with the physical one.

Продолжено исследование эффектов грибовских копий в максимальной абелевой калиб-
ровке в решеточной глюодинамике с калибровочной группой SU(3). Вычисления выполнены
для четырех значений шага решетки с примерно постоянным физическим размером решетки
L ≈ 2 фм. Показано, что с помощью эффективного алгоритма фиксации калибровки (модели-
рованный отжиг) можно найти грибовские копии максимальной абелевой калибровки, которые
дают абелево натяжение струны менее 90% физического натяжения струны в конце и менее
86% в случае монопольного натяжения струны независимо от шага решетки. При исполь-
зовании гораздо менее эффективного алгоритма релаксации можно найти грибовские копии,
приводящие к хорошему согласию абелева и монопольного натяжения струны с физическим
натяжением струны.
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